
Referat frå møte i FAU 09.11.23

1. Val

Leiar: Heidi Strånd

Nestleiar: Ida Vang

Skrivar: Sara Fjågesund Aase

2. Besøk av Korus

3. Budsjett 2024

- Budsjettet er forsinka. Blir ofentleg 21.11. Dette  ettr at det  lir kortare id for å 

koma med innspel. 

- Usikkert korleis det kjem il å sjå ut for skulen. Ikkje store investeringar i skule, heller 

helse.

- Etterspørje når ut etringar av toalett og kanineinngang  lir gjort. Sende il 

spørjeimen i kommunesttret.

- Om ein skal gjera større ut etringar på skulen, må ein gå på poliikarane og minne 

dei om valløfa.

- Skuletur: innspel frå rektor il kommunen om ilskot il  eløp pr. elev, ikkje ein sum 

på 50.000 kr slik som no. 

4. Retningsliner for lån av samlingsrommet

- Retningslinene  lei delt ut og lese gjennom. 

- Ingen innspel il retningslinjene

5. Status i skulen

- Personale: vanskeleg å få vikarar. Lite fråvær på ungdomsskulen, meir på 

 arneskulen. To som skal ut i svangerskapspermisjon – ingen søkjarar på 

sillingsannonsa. 

- MOT (u-skulen) og SUPER (1. og 2. kl): to satsingsområde om det å ha tru på seg sjølv.

- Los-sillinga: veldig vikig å halde påo



6. Saker frå foreldrerepresentantar

- Utsttrslageret: det hadde vore fnt med ein oversikt over kva som er der, og kva som 

trengst.

- Mat og målider:

o Etterspørsel av ruiner på mat frå foreldre. Dei vaksne må legge il rette for at 

 orn får ein sunn livsil

o SFO:  ør  li meir fokus på å unngå søtsaker/kaker. 

o Joletrefesten: godteristrømpe, 0,5 l  rus og kake. Det  lir mtkje godteri for 

små kropparo Forslag il neste år: kjærleik på pinne/liten mjølkesjokolade.

- 10. klassetur: 

o Kvart trinn jo  ar kvar for seg om å få il tur

o 10. klasseturen i år  lir ein slags prøveordning. Om det fungerer, så kan denne

turen vidareførast il neste trinn.

- Framidig organisering av 17.. mai:

o Etter kvart  lir klassene mindre. Kva skjer med organiseringa dåe

o Lurt å  trje å tenke på korleis det kan organiserast. Ta dette opp på neste 

FAU-møte.

 

7. Møteplan

- Neste møte onsdag 17..01.24

Saker til neste møte.

- Trafkksikringsiltak ved skulen

o Invitere representant frå kommunen il å koma

- 17.. mai feiring

Ref.: Sara Fjågesund Aase.


